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   P R O T O K Ó Ł  Nr 1. 2014 

 

Posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej,  Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego 

 

 

           odbytego w dniu  16 grudnia 2014  

 

w sali narad Urzędu Gminy Ustka ul. Dunina 24 

 

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

Przewodniczący Komisji 

 

1. STEFAN  GRUSZCZYŃSKI   -  /-/ 

 

Zastępca Przewodniczącego 

 

2.  JUSTYNA PETRUS-ZARZYCKA  -  /-/ 
 

Członkowie: 

 
3. RAFAŁ  BIAŁEK    -  /-/ 

 
4. DANUTA  KALETA     -  nieobecna 

 
5. MARIAN  SZUMSKI           -  /-/ 

 
 

 
  Sprawdzono 

  Sporządziła : 

                                                                 pod względem merytorycznym  

            16-12-2014 /-/                                                                                                ( prowadzący obrady ) 

                 (data i podpis) 
                                                                                             /-/    Stefan Gruszczyński 

            16-12-2014 

                  (   data ) 
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Porządek posiedzenia  Komisji Oświaty... Nr 1.2014 z dnia  16 grudnia 2014  

roku – godz. 10 00 . 

 

1.   Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                                  

19 grudnia 2014 roku. 

2.   Ustalenie planu prac y Komisji na 2015 rok. 

3.   Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

 

     W posiedzeniu, któremu przewodniczył Stefan Gruszczyński –  

Przewodniczący Komisji udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności 

stanowiącej stronę pierwszą niniejszego protokołu, Pani Anna Sobczuk – 

Jodłowska Wójt Gminy, Pani Lidia Orłowska – Getler  – Sekretarz Gminy, Pani 

Jadwiga Dic  –  Skarbnik Gminy.  

 

Przewodniczący Komisji Stefan Gruszczyński o godzinie 1000 otworzył 

posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczyła, iż 

zgodnie z listą obecności aktualnie  w posiedzeniu uczestniczy 4 radnych, co 

wobec składu Komisji wynoszącego 5 radnych stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

 
Radna nieobecna: Danuta Kaleta. 
 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad i poddał pod 

głosowanie: 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w porządek 
obrad. 
 
 
 

 

Ad. 1.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu 
19 grudnia 2014 roku. 

 

 
 

 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII.515.2014 
Rady Gminy Ustka z dnia  13 listopada 2014 roku w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXX.364.2013 Rady Gminy Ustka z dnia  30 sierpnia 2013 
roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości   i porządku na                    
terenie Gminy Ustka oraz Uchwały Nr XXXIII.414.2013 Rady Gminy 
Ustka z dnia 19 grudnia 2013 roku w sprawie zmiany Uchwały                         
Nr XXX.364.2013 Rady Gminy Ustka z dnia 30 sierpnia 2013 roku, 

 

 

 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
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 projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej                  
Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. Pomorskie - dobry 
kurs na edukację. Wspieranie uczniów o szczególnych                               
predyspozycjach w zakresie matematyki, fizyki i informatyki, 

 

 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 

 
 

 
 

 projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Ustka                     
Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na budowę zatoki                    
autobusowej wraz z chodnikiem w ciągu drogi powiatowej Nr 1120G 
w miejscowości Gąbino Kolonia, 

 
 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 
 

 
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVIII.457.2014 

Rady Gminy Ustka z dnia 22 maja 2014 roku w sprawie udzielenia 

przez Gminę Ustka pomocy finansowej na przebudowę dróg 

powiatowych Nr 1015G Możdżanowo - Bruskowo Wielkie i 1108G 

Pęplino – Wielichowo zmienionej Uchwałą Nr XLI.492.2014 Rady 

Gminy Ustka z dnia  26 września 2014 roku, 

 
 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Projekt uchwały zostanie 

wprowadzony pod obrady Rady. 

 

 
 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 
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Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 

 
 
 

 projekt uchwały w sprawie  zwolnienia od podatku od                            

nieruchomości w ramach programu pomocy de minimis na tworzenie 

nowych miejsc pracy, 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
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 projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie                    

Finansowej Gminy Ustka na lata 2014 -2024, 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

 

 

Radny Marian Szumski 

- przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu mieszkańców Gminy. Jest mowa                          

o wyposażeniu w komputery i Internet świetlic i  punktów bibliotecznych. Czy 

przydział jest obligatoryjny, czy na wniosek sołtysa? 

 

 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- wchodząc w Program to Program narzucił pewne obostrzenia. Kupując sprzęt                 

z Programu  możemy go kierować zgodnie z naszym wnioskiem  na świetlice, do 

szkół i do 100 rodzin prywatnych po 1 szt., które spełnią wymagania np. 

dochodowość, najzdolniejszy uczeń w rodzinie w wysokiej średniej                                     

z poprzedniego roku, osoba niepełnosprawna w umiarkowanym stopniu itp. 

W chwili obecnej rozpatrujemy wnioski pod względem formalnym , które zostały 

złożone przez 100 rodzin. Z tymi osobami będą zawierane umowy indywidualne. 

Musimy zapewnić 5-letni okres trwania Programu.  

 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 

- na każdą świetlicę przypada po 2 komputery i dostęp do Internetu. 

 

 

 

Radny Marian Szumski 

- na jakim etapie jest kanalizacja w gminie? 
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Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- nie mówię o zadaniach, które będą realizowane w 2015 roku. Na chwilę obecną 

nie jest skanalizowane Pęplino – projekt gotowy, będziemy poszukiwać  środków. 

Lędowo – przyszłe kadencje z uwagi na nieekonomiczność i zbyt duże koszty. 

Wodnica Kolonia będzie realizowana razem przy zadaniu Pęplina.   

 

 

 

Radny Rafał Białek 

- nie jest skanalizowana miejscowość Redwanki. 

 

 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- sprawdzimy, czy Redwanki są skanalizowane. Ubiegając się o środki na 

kanalizację mowa jest o ekonomicznym  ich  wydatkowaniu. Zgodnie                                  

z przepisami przelicza się, by  na 1 km sieci przypadało 123 osoby.  Są takie 

uwarunkowania i nikt nie patrzy przyszłościowo, że regiony się rozwijają                       

i powstają nowe domy.  

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
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 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ustka na 

2014 rok , 

 
 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto w związku                             

z otrzymaną rezerwą subwencji ogólnej na kwotę 18.658 zł proponuje się 

wprowadzenie do budżetu na 2014 rok po stronie dochodów i o kwotę tą 

zmniejszyć dochody z wpływów z podatku od nieruchomości osób prawnych. 
 

 

 

Radny Marian Szumski 

- kwota 200 tyś zł na organizację PSZOK. Gdzie będzie lokalizacja? 

 

 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- lokalizacja punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych  przebiega przy 

granicy ZGK  w Wodnicy. Do tego punktu będzie można dostarczyć odpady 

komunalne, które nie są odbierane przez Firmę tj. sprzęt RTV, gruz budowlany, 

opony, stare meble itp.  

 

 
 

Radny Marian Szumski 

- czy nie można było znaleźć innej lokalizacji PSZOK-u, a tym bardziej, że były 

protesty mieszkańców? 

 

 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- były rozważane dwie lokalizacje tj. Wodnica i Charnowo (teren pod budowę 

oczyszczalni ścieków). Okazało się, że najwygodniejszą geograficznie jest 

lokalizacja w Wodnicy, gdyż jest w centrum.   
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Radny Marian Szumski 

- w Wodnicy jest ZGK. Mieszkańcy nie chcą kolejnego PSZOK-u na terenie 

gminy  z uwagi na wydobywający się fetor.  

 

 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- ZGK gromadzi śmieci i z relacji mieszkańców dokonuje ich  „przeładowania” , 

a powinni po odbiorze zawieźć je bezpośrednio na wysypisko śmieci. Cała 

korespondencja ZGK  opierała się na tym, że Pan Prezes twierdził, że spełnia 

wszystkie wymogi wymagane przepisami prawa. PSZOK nie powinien wydzielać 

żadnych zapachów.   Do tematu powrócimy. 

 

 

 

Radny Marian Szumski 

- czy nie lepszą lokalizację byłby teren w lesie?  

 

 

 

Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- lokalizacja w lesie wymagała dokonania wyłączeń gruntów i generowała dużo 

wyższe koszty. Założeniem ustawodawcy jest, że gospodarka odpadami musi się 

finansować np. jeżeli poniesiemy  koszt 300 tyś w Wodnicy, a lokalizacja w lesie   

wyniesie 600 tyś zł, to  koszty musieliby ponieść mieszkańcy.  

Z planistycznego punktu widzenia nie może być żadnej pretensji do tej lokalizacji, 

ponieważ plan zagospodarowania Wodnicy granicami kończył się tak jak są 

osiedla. Teren PSZOK-u jest poza granicami planu i wyznaczony jest  w oparciu 

o decyzję  o warunkach zabudowy  i zagospodarowania terenu. Nigdy lokalizacja 

PSZOK-u nie była dawana pod dyskusję publiczną. Wszelkie protesty, które były 

ze strony mieszkańców  dotyczyły działalności ZGK. Nie można porównywać 

działalności ZGK i PSZOK-u, gdyż są dwie różne sprawy.   

 

 

 

Radny Marian Szumski 

- w takim przypadku należałoby zwiększyć kontrole w ZGK. Poza ogrodzeniem 

ZGK są śmieci i  „fruwają” reklamówki, papiery. Mieszkańcy protestują bo nie 

chcą mieszkać w takich warunkach, gdzie jest fetor i śmieci.    
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Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 

- ZGK nie jest naszą jednostką. W sprawie śmieci poza terenem ZGK  wyślemy 

Straż Gminną by skontrolowała teren. 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały z uwzględnieniem w/w zmiany . 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy, które                     

w 2014 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz                      

ustalenie planu finansowego tych niewygasających wydatków, 

 
 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
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Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 

 

 

Budżet na 2015 rok 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ustka na lata 2015 - 2024, 

 
 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- szczegółowo omówiła w/w projekt uchwały wraz z projektem budżetu Gminy 

na 2015 rok zgodnie z uzasadnieniem oraz przedstawiła autopoprawkę do 

projektu budżetu na 2015 rok. Treść autopoprawki stanowi zał. Nr 1 do 

niniejszego protokołu. 

Pani Skarbnik poinformowała o pozytywnej opinii RIO o projekcie  uchwał: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i budżetu Gminy Ustka na 2015 rok. 

 

 
 
Radny Marian Szumski 

- czy zadanie budowa kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej i tłocznej wraz                             

z przepompowniami w m. Pęplino obejmuje również Wodnicę Kolonię? 

 
 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- muszę sprawdzić na planach - cały rurociąg będzie przebiegał drogą przez 

Pęplino – Wodnica. Kolonia Wodnica mogłaby być włączona w to zadanie.  
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Niektóre zadania są wpisane lecz warunkiem ich rozpoczęcia jest pozyskanie 

środków zewnętrznych. Jeżeli w 2016 roku uda nam się pozyskać środki to 

zaczniemy realizację. Natomiast jeżeli ich nie otrzymamy, to nie wykluczam , że 

to zadanie nie „zniknie” z tego programu i będzie przesunięte na dalsze lata. 

Wpisując zadania, które mają już projekty sygnalizujemy, że są do wykonania 

oraz  by pozwolenia na budowę nie straciły ważności.   Może zdarzyć się taka 

sytuacja, że na początku roku pozyskamy środki na kanalizację m. Pęplino                          

i przyjdę do Rady o wprowadzenie tego zdania na lata 2015/2016.  Należy 

zrozumieć, że są zadania, które zależą od  pewnych możliwości, na które my nie 

mamy wpływu -   kolejność ogłaszania programów o aplikacje środków 

zewnętrznych . 

 
 
 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- czy przy wydatkach związanych z realizacją zadania z zakresu gospodarki 

odpadami komunalnymi brane były pod uwagę ceny aktualne, czy wzrost cen                   

w latach 2015/2017? 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- przetarg jest rozstrzygnięty na 3 lata i teoretycznie możemy założyć, że przez                

3 lata stawki nie powinny wzrosnąć. Natomiast nie mamy wpływu na  czynniki, 

które mogą powstać w ciągu 3 lat i spowodują np. wzrost paliwa. Dlatego 

dopuszczamy możliwość nadzwyczajnych okoliczności, na które nie mieliśmy 

wpływu . Ponadto ni należy zapominać o obowiązku utrzymania PSZOK-u, który 

zostanie zrealizowany do końca 2016 roku. 

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- należałoby zwrócić uwagę pracownikom odbierającym pojemniki wystawione 

przez mieszkańców, że są odstawiane w taki sposób, że bardzo szybko się 

przewracają, a zwłaszcza, gdy wieją wiatry.  

 

 

 

 Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

 - przy podpisywaniu umów ustaliliśmy, że jeżeli ktoś ma wyznaczone miejsce na 

pojemniki  i życzy sobie, by z tego miejsca były odbierane  odpady to jest taka 
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możliwość lecz za dodatkową opłatą. Umowę w tej sprawie winien zawrzeć 

mieszkaniec z firma odbierającą śmieci. Ponadto będzie możliwość dodatkowej 

usługi tj. mycia pojemników przez firmę  za dodatkową odpłatnością.  Natomiast 

na wiatry nie mamy wpływu. 

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- na drogach osiedlowych i gminnych nie ma większego problemu. Ja mówię                       

o drodze powiatowej. Przewrócone pojemniki zagrażają nieraz  bezpieczeństwu.  

Nieraz były sytuacje, że mieszkańcy przywiązali pojemnik sznurkiem, to 

wówczas nie był odebrany przez firmę.  

 

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał 

pod głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ustka na 

2015 rok, 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 
 

 

 

Ad. 2.  Ustalenie planu pracy Komisji na 2015 rok. 
 

 
 
 
Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- przedstawił plan pracy na 2015 rok. 

 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie : 

 

 

 

  Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego 
Rewizyjnej na 2015 rok . 

 

 

 



 

 

 
16 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła w/w plan pracy 

komisji stanowiący zał. Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 
 
 
Ad. 3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 
 
 
Radny Marian Szumski 

- sprawa realizacji chodnika  przy drodze powiatowej w Wodnicy. 

 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- proszę pamiętać, że na realizację zadań mamy 4 lata. Jest kwestia zadań 

własnych gminy. Realizacja chodnika przy drodze powiatowej nie jest zależna od 

Gminy. Wszystkie drogi powiatowe zostały zgłoszone do opracowania 

dokumentacji w ramach obszaru funkcjonalnego Miasta Słupska w tym droga                   

w Wodnicy.  Trudno jest powiedzieć jakie będą zdolności finansowe Starostwa. 

Obecnie w kontekście zadań do wykonania we współpracy z Powiatem jest droga 

Objazda - Ustka z łącznikiem Wytowno – Bydlino oraz  droga Wodnica i droga 

Starkowo. Mam nadzieję, że te zadania uda nam się zrealizować w ciągu 4 lat.  

Nie mamy takiej wiedzy jak szerokie będą pasy drogowe, czy w koszty 

wykonania drogi będą wchodziły wywłaszczenia, jakie będą przewidywania                        

i rzeczywistość. W przypadku uruchomienia środków bliższe informacje 

powinniśmy uzyskać w II połowie  2015 roku.   
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Radna Justyna Petrus - Zarzycka 

- sprawa chodnika w Charnowie (za Kościołem) 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- jest to ta sama droga powiatowa jak w Wodnicy w całej rozciągłości.  

 

 

Radna Justyna Petrus - Zarzycka 

- droga betonowa za szkołą w Charnowie. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- droga od szkoły w Charnowie w kierunku gminy Słupsk została zgłoszona do 

wykonania w ramach ciągu rowerowego. Obecnie opracowywana jest 

dokumentacja. Należy mieć świadomość, że nie wszędzie jesteśmy właścicielami 

gruntu, po którym biegną ścieżki. W ślad za tym będą odszkodowania.   Liczę na 

Państwa współpracę z mieszkańcami, by namawiać ludzi do przekazywania 

nieodpłatnie odcinków gruntu przeznaczonych na ścieżkę, ponieważ przyśpieszy 

to realizację inwestycji.  

 

 

 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących pism: 

 

 

1. Zarządzenie Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Gdańsku                

w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Jezioro 

Modła” celem zaopiniowania. 
 

2. Pismo Wojewody Pomorskiego zawiadamiające o wszczęciu 

postępowania nadzorczego dot. uchwały Nr XLII.515.2014 z dnia                             

23 października 2014 roku w spr. zmiany uchwały Nr XXX.364.2013                       

z dnia 30 sierpnia 2013 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości                 

i porządku na  terenie Gminy Ustka. 

 

3. Skarga i ponaglenie Pana /*/   w sprawie bezczynności w udostępnieniu 

informacji  w trybie dostępu do informacji o środowisku dot. decyzji Wójta 

na   wycinkę drzew wzdłuż działki  Nr 123  w miejscowości Dębina. 
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4. Pismo Pana /*/ w sprawie rozpoznania sprawy wykupu działki Nr 123                    

w obrębie Dębina. 
 

5. Kancelarii Radcy Prawnego – /*/ wpłynęło wezwanie do usunięcia 

naruszenia prawa Pani /*/ w sprawie uchwały Nr XLII.511.2014 z dnia 23 

października 2014 roku w spr. uchwalenia M.P.Z.P. dla obszaru na terenie 

Przewłoka. 
 

6. Uchwała RIO Nr 222/g288/P/14 Kolegium Orzekającego RIO                             
w Gdańsku  z dnia 13 listopada  2014 roku orzekająca nieważność badanej 

uchwały Nr XLII.504.2014 z dnia 23 października 2014 roku w spr. 

podatku od nieruchomości na 2015 rok w części dot. § 1 ust. 2 lit. e) od 

słów: „, z wyjątkiem budynków gospodarczych….. od 1 m 2 „  

 

7. Pismo Pana /*/ w sprawie korespondencji dot. ul. Jarzębinowej w Rowach. 

 

8. Pismo Pani  /*/wzywające do zapłaty kwoty 100 tyś zł tytułem 

odszkodowania za niedopełnienie obowiązków przez Gminną Komisję 

Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych. 
 

9. Wniosek Komitetu reprezentacyjnego mieszkańców Grabna w sprawie 

podziału sołectwa Grabno – Zimowiska na dwie jednostki administracyjne 

tj. Grabno i Zimowiska. 

 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji                        

o godz.  12 55   zamknął  posiedzenie Komisji Rady Gminy.  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                  Przewodniczył: 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Komisji 

/-/Grażyna Frankiewicz                               /-/ STEFAN  GRUSZCZYŃSKI 

 

 
/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej 

ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy 


